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Niechciana uchwała. Dlaczego radni nie chcą
podjąć stanowiska w sprawie liceum?
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Miało być o oświacie i było. Z tym, że już po wszystkich punktach zaplanowanych na sesję
rady miejskiej Skoczowa. Duże zdziwienie wywołał fakt, iż od wielu tygodni w mieście
mówiono o przenosinach skoczowskiego liceum. Tymczasem ani jeden punkt sesji nie
dotyczył przedmiotowego problemu.

Jak zwykle w ekspresowym tempie, jak zwykle pod bacznym okiem przewodniczącego rady - Tadeusza Koniarczyka
- toczyła się czwartkowa sesja w skoczowskim magistracie. Patrząc na jej plan, trudno jednak było odszukać w nim
punktu związanego ze skoczowskim liceum.
A przypomnijmy, miesiąc temu na tej samej sali starosta cieszyński przedstawił radnym nowy pomysł dotyczący
szkoły. (Zobacz: Komu liceum? Komu?)
 
Tuż przed głosowaniem nad przyjęciem programu sesji radna Danuta Wójcik, zgłosiła wniosek formalny by
rozszerzyć program o pozycję poświęconą skoczowskiemu liceum. Chodziło o wprowadzenie punktu dotyczącego
głosowania nad uchwałą odnośnie przejęcia - bądź też nie - szkoły od starostwa.
Projekt został złożony przez radną Wójcik. Jednak w tym momencie, przewodniczący rady stwierdził, że wniosek o
rozszerzenie o ten punkt nie może być przegłosowany. Ponieważ jak argumentował - projekt uchwały musi
najpierw być opiniowany przez komisje. Takie punkty wprowadza się tylko w wyjątkowych i
uzasadnionych sytuacjach - tłumaczył przewodniczący skoczowskiej rady miejskiej Tadeusz Koniarczyk.. To jest
wyjątkowa sytuacja, starosta miesiąc temu wyznaczył nam termin - przekonywała  Danuta Wójcik.
Jestem w posiadaniu informacji, że starosta na najbliższej sesji nie będzie wprowadzał punktu przenosin
skoczowskiego liceum do programu sesji rady powiatu - odparł na to Koniarczyk.
Ostatecznie zarządzono głosowanie, wniosek radnej Danuty Wójcik (podpisali się pod nim również Jan Łomozik,
Fryderyk Białoń, Jan Gruszczyk, Janina Olszowska) nie został wprowadzony do sesji rady miejskiej.
Posłuchaj jak przebiegało głosowanie
 
POSŁUCHAJ
 
Na tym można skończyć relację tej części sesji. Dopytaliśmy jednak przewodniczącego skoczowskiej Rady Miejskiej,
czy jest pewien, że na najbliższej sesji w powiecie nie będzie punktu poświęconego liceum. Jeśli będzie, a Skoczów
nie wykazał dzisiaj woli przejęcia, dla radnych powiatowych będzie to wystarczający sygnał do tego, by
przegłosować przenosiny liceum na Bajerki. O tym, że luty to termin ostateczny, mówiono już od kilku tygodni.
Mówiono o tym na komisjach, podczas poprzedniej sesji, mówił o tym starosta (Zobacz na sprawozdanie z sesji na
oficjalnej stronie miasta)
Co na to wszystko Tadeusz Koniarczyk?
Jesteśmy po ostatnich negocjacjach ze starostą. Mamy jego zapewnienie, że nie będzie zgłaszał projektu
podczas sesji w lutym. Choć jak po chwili dodaje Koniarczyk, to zapewnienie było tylko ustne...
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A jak ten problem widzi wnioskodawczyni, była dyrektor skoczowskiego liceum Danuta Wójcik?
Ten projekt miał dać szanse skoczowskiej młodzieży. Starostwu z wielkim oporem przychodzi myśl o tym,
żeby pozostawić liceum w dotychczasowym miejscu. Ponieważ większość radnych była za tym, aby
starostwu dać odpowiedź i dodatkowo gonił nas termin, więc podpisaliśmy się pod tym wnioskiem.
Dodatkowo, niestety w skoczowskim środowisku nauczycielskim krążą błędne glosy o tym, że
oszczędności które mają być pozyskane z skoczowskich szkół, mają iść na liceum - to nonsens -  mówi
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Danuta Wójcik.
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Sesja rady powiatu najprawdopodobniej odbędzie się 21 lutego.
 
Jan Bacza
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